

Website: <http://successmember.weebly.com/>

中文網站: <http://successmemberchinese.weebly.com/>

Summer holidays are coming along with wonderful weather. Here we would like to provide you some information about different tour options, which may be helpful for your trip planning.

天氣漸暖，暑假將至。本期會員通訊將為您介紹一些著名的旅遊目的地，希望對您的旅遊計劃有所幫助。

1. Tours in North America: Canada and U.S.

※ Banff National Park (Canada):

- Canada's oldest national park, established in 1885 in the Rocky Mountains. The main commercial center of the park is the town of Banff, which was declared a UNESCO World Heritage Site together with other parks that form the Canadian Rocky Mountain Parks.

(Reference: http://en.wikipedia.org/wiki/Banff_National_Park)



※ Disneyland (U.S.):

- Opened on July 17, 1955, it is the only theme park designed and built under the direct supervision of Walt Disney.
- This year, Disney celebrates its 60th Anniversary with a series of Diamond Celebrations featuring a glittering parade, street-to-sky fireworks and an all-new "World of Color". (Reference: <https://disneyland.disney.com/>)

1. 北美游 - 加拿大 & 美國

※ 班芙國家公園(加拿大):

- 建於 1885 年，坐落於洛磯山脈，是加拿大歷史最悠久的國家公園。公園內主要的商業區為弓河山谷的班芙鎮。它作為「加拿大洛磯山脈自然公園群」的一部分，與其它加拿大洛磯山脈的國家和省立公園一起被列入世界遺產名錄中。(參考網站: http://en.wikipedia.org/wiki/Banff_National_Park)



※ 迪士尼樂園(美國):

- 由華特·迪士尼設計及一手創辦的主題公園，於 1955 年開放。
- 為慶祝成立 60 週年，加州迪士尼會舉行一系列的鑽石慶典活動，其傳統項目夜間巡遊、焰火表演等都會加料升級，以及新的「色彩世界」。(參考網站: <https://disneyland.disney.com/>)

2. Tours in South America: Mexico and Cuba

※ Los Cabos (Mexico):

- A top luxury tourist resort at the meeting of the desert and the Sea of Cortez; clean-cut, modern facilities are balanced with a traditional Mexican atmosphere. (Reference: <http://www.visitmexico.com/en/sun-and-beach>)



2. 南美游 - 墨西哥 & 古巴

※ 洛斯卡波斯(墨西哥):

- 一個由沙漠和科爾泰斯海所形成對比的豪華景點。在這裡，你可以感受到由現代舒適的觀光設施，和地道的墨西哥氣氛所形成的美妙平衡。(參考網站: <http://www.visitmexico.com/zh/sun-and-beach>)



※ Havana (Cuba):

- A city trapped in time, Havana captures the imagination like no other. Faded glamour meets careful colonial-era reconstruction with a backdrop of irresistible colour. (Reference: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g147271-Havana_Cuba-Vacations.html)

※ 夏灣拿(古巴):

- 這座讓時間停滯的城市帶有自成一格的魅力，與殖民時期的重建風韻相互融合，勾勒出令人無法抗拒的多彩畫卷，能引人墜入無盡的遐想。(參考網站: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g147271-Havana_Cuba-Vacations.html)

3. Tours in Europe: United Kingdom and France

※ London (United Kingdom):

- Major sights like the Tower of London and Buckingham Palace are on most visitors' itineraries, but no matter what your interests, you'll probably find something here. (Reference: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g186338-London_England-Vacations.html)



3. 歐洲游 - 英國 & 法國

※ 倫敦(英國):

- 除了倫敦塔和白金漢宮等著名的旅遊景點外，每個人都能在這個藝術、時尚、美食與歷史相互交融的城市找到屬於自己的完美一天。(參考網站: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g186338-London_England-Vacations.html)



※ Paris (France):

- Just make sure you leave some time to visit the Louvre, wander the city's grand boulevards and eat in as many cafes, bistros and brasseries as possible. (Reference: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g187147-Paris_Ile_de_France-Vacations.html)

※ 巴黎(法國):

- 完美的巴黎體驗結合了休閒與活力，需安排足夠的時間去品嚐精緻美食，也應撥點空去參觀羅浮宮的展覽。(參考網站: http://www.tripadvisor.ca/Tourism-g187147-Paris_Ile_de_France-Vacations.html)

If you are interested in Travel services, you can contact the S.U.C.C.E.S.S. Corporate Member shown below and enjoy discounts on products and services.

以下為各會員提供一些旅遊方面的會員服務及優惠信息，請與中僑合作商戶聯繫，取得更詳盡的會員優惠資訊：

Silkway Travel

Established in 1979, it has proven itself to be the leader in the local Asia market, well known for its reliable services, ethical dealings, a wide range of top rate products and access to a world-wide network of key travel service providers.

世運旅遊成立於一九七九年，一直以來致力為各界人士提供全面性、高質素、高品味的旅遊服務；無論是個人消閒或是企業商務旅遊，世運的專業旅遊顧問藉多年經驗都會竭盡所能，安排靈活妥善的旅程，服務細緻，價錢合理，滿足客戶需要。

www.silkway.com

Silkway Travel is providing discounts on the following services to S.U.C.C.E.S.S. Members ONLY, under certain terms and conditions: 世運旅遊正為中僑會員提供以下的專屬折扣優惠：

- Air Fare 機票
- Tour Packages 旅行團
- Cruise Package 郵輪假期
- All Inclusive Resort Package 酒店度假村套餐
- Group Tour 自助旅行團

* Discounts only apply to valid S.U.C.C.E.S.S. members and spouse (maximum 4 persons including the member each time); When booking, members MUST present valid Membership Card to Silkway; The discounts herein are not valid in conjunction with any other special offer

* 優惠或折扣只適用於中僑會員及其配偶(每次優惠最多 4 位, 包括會員; 會員須在查詢及訂位時出示有效會員証, 否則優惠或折扣無效; 不可與其它任何形式之優惠券或折扣同時使用)

For enquiries, please call at

604-248-8000 (Aberdeen Center branch, Richmond), 604-718-9000 (Crystal Mall branch, Burnaby), 604-637-2000 (Metrotown branch, Burnaby)

如欲查詢，請致電

604-248-8000 (列治文時代坊分社), 604-718-9000 (本拿比麗晶廣場分社), 604-637-2000 (本拿比鐵道鎮分社)

If you have any questions regarding the S.U.C.C.E.S.S. Membership Program, please feel free to contact us at 604-408-7260 or email at jasmin.huo@success.bc.ca 如欲查詢更多會員服務，請致電 604-408-7260 或電郵至 jasmin.huo@success.bc.ca